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Höj priset på extra 
parkeringsplatser så länge vi 
har kö 
Motion till samfällighetsföreningen Viltpassets årsmöte 2019 

Problembeskrivning 

Ett problem i föreningen är att det är ont om parkeringsplatser. Det har gått så långt att frågan 

kommer upp vid varje möte. 

Att det är ont om parkeringsplatser beror på att vissa medlemmar i föreningen har fler än en bil 

och behöver därför fler parkeringsplatser. Mängden extra parkeringsplatser räcker inte. 

Idé om hur situationen skulle kunna förbättras 

Enligt enkla ekonomiska modeller skulle man kunna tro att den brist vi har beror på att priset är 

för lågt. Det är förstås inte hela sanningen. Dock finns det en möjlighet att man genom att 

successivt öka priset så hittar vissa andra möjligheter. Det finns också en möjlighet att vi genom 

det ökade priset börjar betrakta platserna på ett annat sätt. 

Jag föreslår att... 

...priset på de extra parkeringsplatserna ökas med 10% avrundat uppåt till jämna kronor varje år 

tills vi inte längre har någon kö till parkeringsplatserna. När vi under ett år inte haft någon kö så 

minskar vi istället med 10% avrundat uppåt till jämna kronor varje år tills vi kommer ner till 

grundpriset. 

   



 

Styrelsens yttrande : 
Att det behövs något system för att bestämma priset på parkeringar är uppenbart. Det finns många fördelar 

med detta system, t.ex. är det förutsägbart och enkelt; var och en kan lätt räkna ut vad parkering kommer 

kosta nästa år. 

 

Styrelsen kan inte avgöra om detta system är bättre eller sämre än andra system och lämnar frågan till 

stämman. 


